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КОМИСИЯ ПО АКРЕДИТАЦИОННИ ПРОЦЕДУРИ И КОНТРОЛ ПО КАЧЕСТВОТО 

НА ОБУЧЕНИЕ 

ДОКЛАД ДО ДЕКАНСКИ СЪВЕТ НА ФФ 

от доц. д-р Ани Кемалова 

относно анкетно проучване сред докторанти  

 Във връзка с регулярно анкетиране на заинтересованите групи и според приетия 

годишен график за анкетиране - 2021 г. през месец октомври бяха направени 

обобщение и анализ на резултатите от попълнени анкети № 3. 

ИЗВОДИ 

1. Необходимо е да се потърси по-добра комуникация с докторантите на свободна и 

задочна форма на обучение, за да може да се получи и тяхното мнение. 

2. Резултатите от въпрос № 3 показват необходимост от разширяване на начините за 

оповестяване на възможностите за обучение в докторска степен във ФФ. 77,78% от 

анкетираните отговарят, че са били информирани от преподавател по време на 

обучение в ПУ. Това значително стеснява профила на евентуалните кандидати за 

обучение само сред възпитаници на ПУ. 

3. По отношение на провеждане на конкурсните изпити няма неудовлетвореност, а 

повече от 80 процента са напълно удовлетворени, което говори добре за 

административната организация и научната същина на провежданите конкурсни 

изпити. Същите заключения можем да направим и по въпроси 5-7. 

4. На въпрос № 8 (Доколко сте удовлетворен/а от подкрепата от страна на научния 

Ви ръководител) 5, 56% от анкетираните са изразили пълна неудовлетвореност по 

четирите точки (при определяне на темата, разработване на изследването, включване в 

научни форуми, подготовка на статии). Процентът не е значителен, но все пак трябва да 

се направи нужната проверка. С оглед на броя участващи в анкетирането, който по 

презумпция при докторантите не може да бъде с огромни абсолютни стойности, 

възможно е това да са един или двама обучаеми. КАПККО обръща внимание на 

необходимостта от по-детайлна проверка по случая. 

5. По отношение на съдействие от страна на катедрата и ФФ също отговори за 

неудовлетвореност няма.  

6. Най-сериозен проблем се фиксира при въпрос 12 (Удовлетворени ли сте от 

административното обслужване в Университета). Там малко над половината 

анкетирани са отговорили с "по-скоро" да, а 11, 12% с в полето на неудовлетвореност. 



7. Радващ е фактът, че над 60 

изкажат свободно мнение. От тях 18,18% нямат препоръки и изразяват високата си 

оценка за работата на ФФ. Факултетът трябва да се стреми значително да повиши този 

процент. Открояващи се препоръки са: 

- повече информация за научни изяви и проектна дейност

- намаляване на административните и организационни ангажименти на докторантите.

КАПККО препоръчва на обвързаните комисии във ФФ да предприемат нужните 

активности. 
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7. Радващ е фактът, че над 60 % от анкетираните са се възползвали от възможността да 

изкажат свободно мнение. От тях 18,18% нямат препоръки и изразяват високата си 

оценка за работата на ФФ. Факултетът трябва да се стреми значително да повиши този 

процент. Открояващи се препоръки са:  

вече информация за научни изяви и проектна дейност  

намаляване на административните и организационни ангажименти на докторантите.
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